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Betreft: Proces nieuwbouw Julianaschool en uitbreiding Don Boscoschool 

 
 

Geachte raadsleden, 

 
INLEIDING 
Op 9 oktober 2023 heeft de portefeuillehouder Educatie de uitkomsten gepresenteerd van de Quick 
scans naar de mogelijke locaties van zowel de nieuwbouw van de Julianaschool als de permanente 
uitbreiding van de Don Boscoschool.  
 
Don Boscoschool 
Voor wat betreft deze school heeft uw raad inmiddels een voorstel ontvangen met betrekking tot het 
vrijmaken van het bouwkrediet voor de uitbreiding van deze school. Het schoolbestuur heeft op basis 
van de Wet op het primair onderwijs aangegeven zelf op te treden als bouwheer. 
 
Julianaschool 
De uitkomsten van de Quick scan van de Julianaschool waren voor de portefeuillehouder aanleiding 
om het onafhankelijke verkeersonderzoek dat door Goudappel eind 2023 is gedaan te laten bekijken 
door de eigen verkeersmedewerkers. Waar nodig is het onderzoek door hen aangevuld met kennis 
van de lokale situatie en ambities uit de Mobiliteitsvisie die onlangs aan uw raad is aangeboden. De 
uitkomsten van deze “scan” door eigen verkeersmedewerkers had als uitkomst dat nog steeds beide 
locaties mogelijk zijn uit verkeerskundig perspectief waarbij de maatregelen die voorgesteld worden bij 
de locatie Rivierweg ingrijpender zijn.  
 

Door het schoolbestuur is onder ouders en leerkrachten een enquête gehouden waarin het draagvlak 

wordt gepeild voor nieuwbouw op de locaties Rivierweg, Sportlaan en renoveren van de bestaande 
locaties gecombineerd met uitbreiding van de locatie Sportlaan. In een gesprek heeft de 
vertegenwoordiger van het bestuur de resultaten van deze enquete toegelicht.Onder zowel de ouders 
als de leerkrachten is er een voorkeur voor nieuwbouw op de locatie Sportlaan met renovatie van de 
bestaande gebouwen als goed alternatief.  
 



KERNBOODSCHAP 
De gemeenteraad heeft een helder zicht op het proces dat leidt tot een scenariokeuze met betrekking 
tot de huisvesting van de Julianaschool inclusief financien en uitbreiding met een permanente 
dislocatie van de Don Boscoschool. 
 
TOELICHTING 
Uit de leerlingenprognose van 2023 bleek dat ook de Julianaschool groeit en dus behoefte heeft aan 
uitbreiding met permanente lokalen. In het IHP wordt uitgegaan van nieuwbouw van een school met 
23 lokalen. 
 
Voor wat betreft de definitieve locatie van deze nieuwbouw is nog geen definitieve keuze gemaakt. 
Zoals u weet hebben omwonenden van de Sportlaan diverse keren ingesproken in Beraad & Advies 
en gemeenteraadsvergadering. Ook hebben de gebruikers van de volkstuintjes aandacht gevraagd 
voor de gevolgen mocht de keuze van de gemeente uiteindelijk op de locatie Rivierweg vallen. En in 
Rhoon is een posteractie gestart om de locatie De Omloop bij het onderzoek te betrekken.  
 
De portefeuillehouder Educatie heeft ICS Adviseurs gevraagd om op basis van het Afwegingskader 
zoals dat is ontworpen door de PO raad een objectieve afweging te maken van de verschillende 
locaties. 
Begin maart is een eerste resultaat van de uitkomsten van dit afwegingskader gepresenteerd aan het 
college. Het beeld is dat ook dit niet een zodanige uitkomst geeft dat er een locatiekeuze aan de 
gemeenteraad kan worden voorgelegd. Het college neemt het advies van ICS Adviseurs over om de 
komende weken het scenario “renovatie of nieuwbouw huidige locaties” verder te onderzoeken. Dit 
advies is ook besproken met de vertegenwoordiger van het schoolbestuur en die staat daar positief 
tegenover. Immers totale nieuwbouw op de Sportlaan is weliswaar de eerste keus van de school met 
als goed alternatief de renovatie van de bestaande gebouwen. Het schoolbestuur tekent daarbij wel 
aan dat de gebouwen oud zijn en dat renovatie weer een lange gegarandeerde levensduur moet 
opleveren. 
 
CONSEQUENTIES 
Het college realiseert zich dat de uiteindelijke locatiekeuze voor- en tegenstanders kent. Welke het 
ook wordt, de nieuwe school biedt komende generaties Albrandwaardse leerlingen een hoogwaardige 
onderwijsvoorziening. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

VERVOLG 
Het college streeft ernaar om voor het zomerreces een voorstel aan de gemeenteraad aan te bieden. 
Dit voorstel bevat een keuze voor een scenario met betrekking tot de huisvesting van de Julianaschool 
inclusief financien. Een nieuwe prognose die in het voorjaar wordt opgeleverd zal de uiteindelijke 
omvang bepalen.  
 

Met vriendelijke groet, 

het college van de gemeente Albrandswaard, 

de secretaris,       de burgemeester, 

  
mr. drs. Florus van der Linden drs. Jolanda de Witte 

 

 

 


